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PROTOKÓŁ Nr  28/2010 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 24 lutego 2010 r. 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czterech  członków Komisji Rewizyjnej – wszyscy obecni 
b) Edyta Zubka – Radca Prawny 
c) Maria Meger – pracownik urzędu 
d/ Marek Malinowski 
e) Iwona Wójcik - Sekretarz Gminy 
   
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad , 
3. Rozpatrzenie skarg na działalność Wójta Gminy 
4. opiniowanie uchwał na sesję Rady Gminy, 
5. Sprawy bieżące 
 
Ad 1- 2 
 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja zatwierdziła porządek obrad . 
 
Ad 3 
 Komisja rozpatrywała 3 skargi ( 2 skargi z 15 stycznia i jedna z 26 stycznia) na 
działalność Gminy, które złożył Pan Wincenty Kniter. Skarżący pomimo zaproszenia go na 
posiedzenie komisji w celu udzielenia wyjaśnień nie zgłosił się. Komisja natomiast 
wysłuchała wyjaśnień radcy prawnego Edyty Zubki, Sekretarz Gminy i Marii Megier.  
Komisja po wysłuchaniu wszystkich wyjaśnień uznała, że skargi w sprawach: 

- niegospodarności mieniem przejętym z ANR, 
- obrażania skarżącego w miejscu publicznym przez Wójta Gminy, 
- otwierania korespondencji do Rady Gminy przez Sekretariat Urzędu Gminy  

są bezzasadne. Komisja w tej sprawie przedłoży na sesji Rady Gminy stosowne uchwały. 
 
Uzasadnienie do skargi w sprawie niegospodarności mieniem przejętym z ANR: 
 

Z ustaleń dokonanych w postępowaniu wyjaśniającym wynika, że majątek  

i maszyny oraz części zamienne będące Pana własnością znajdujące się  

w pomieszczeniach warsztatowych w byłym gospodarstwie PGR w miejscowości 

Niepoględzie zostały zajęte i zabezpieczone przez komornika w prowadzonym przeciwko 

Panu postępowaniu egzekucyjnym. Ponadto, jak wynika z obwieszczenia komornika z dnia 

12 stycznia 2010 roku przedmiotowe rzeczy zostały wystawione do zbycia w drodze licytacji 

ruchomości w dniu 28 stycznia 2010 roku. 

 
Uzasadnienie do skargi w sprawie obrażania skarżącego w miejscu publicznym przez 
Wójta Gminy: 
 
 W dniu 14 stycznia 2010 roku Wójt Gminy Dębnica Kaszubska Pan Eugeniusz 
Dańczak stawił się w Sądzie Okręgowym w Słupsku w sprawie z powództwa Pana W. Kniter 
przeciwko Gminie w charakterze strony reprezentując Gminę Dębnica Kaszubska w sporze o 
zapłatę. Podczas rozprawy, w wyniku składanych przez Pana wniosków formalnych Sąd 
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zarządzał przerwy i kilkakrotnie strony opuszczały salę rozpraw czekając na korytarzu Sądu 
na ciąg dalszy rozprawy. 
  Z ustaleń dokonanych w postępowaniu wyjaśniającym wynika, że podczas 
oczekiwania na rozprawę rozpoczął Pan dyskusję, a raczej atak na byłą i obecną władzę 
Gminy Dębnica Kaszubska, a w konsekwencji doszło do rozmowy na temat wyborów w 2010 
roku, którą toczyli, bez złośliwości obecni: Pan Eugeniusz Dańczak – obecny Wójt Gminy, a 
także byli Wójtowie – Pan Tadeusz Krauz i Pan Grzegorz Grabowski wezwani do Sądu w 
charakterze świadków oraz radca prawny Edyta Zubka,- pełnomocnik Gminy, która jednak 
nie brała udziału w dyskusji.  Pana zarzuty co do niewłaściwego zachowania Pana 
Eugeniusza Dańczaka – Wójta Gminy nie znajdują potwierdzenia. 
  
Uzasadnienie do skargi w sprawie otwierania korespondencji; 
 

W wyniku przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego przez Komisję Rewizyjną 

Rady Gminy Dębnica Kaszubska w dniu 24 lutego 2010 roku w sprawie otwierania 

korespondencji adresowanej do Przewodniczącego Rady Gminy Dębnica Kaszubska przez 

Wójta ustalono, że zgodnie z § 6 rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 22 grudnia 

1999 roku w sprawie instrukcji kancelaryjnej dla organów gmin i związków międzygminnych 

(Dz. U. Nr 112, poz. 1319 z późn. zm.) korespondencję przyjmuje kancelaria, rejestrując ją 

ilościowo w rejestrze kancelaryjnym. Kancelaria otwiera wszystkie przesyłki, z zastrzeżeniem 

§ 1 ust. 4, z wyjątkiem adresowanych imiennie, które przekazuje adresatom i wartościowych, 

które przekazuje właściwej osobie lub komórce organizacyjnej za pokwitowaniem. 

Oznaczenie adresata korespondencji bez wskazania jego imienia i nazwiska, a jedynie 

funkcji jaką pełni nie spełnia przesłanki potraktowania przesyłki jako korespondencji 

adresowanej imiennie  i nie daje podstaw do zastosowania ww. wyjątku. 

 Z ustaleń dokonanych w postępowaniu wyjaśniającym wynika, że skarga                              

z dnia 26 stycznia2010 r. zaadresowana była przez Pana do Przewodniczącego Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska, bez wskazywania imienia i nazwiska osoby, która tę funkcję pełni  

w Radzie Gminy.  

 
Ad 4 
 
a)  

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy przedstawił Skarbnik Gminy. 
Główna zmiana dotyczyła zasad finansowania kościołów, których remonty będą realizowane 
w ramach programu. Skarbnik poinformował, że zostaje wprowadzona także zmiana 
polegająca na przekazaniu dotacji na pozyskanie nowego samochodu dla osób 
niepełnosprawnych.  
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
 
b) 
 
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na realizację programu mającego na celu 
budowę placów zabaw w poszczególnych miejscowościach gminy przedstawił Skarbnik 
Gminy. 
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
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c) 
Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy gminą Kepice, a: 

Powiatem Słupskim, Gminą Główczyce, Gminą Słupsk, Gminą Dębnica Kaszubska, Parafią 
Rzymsko-Katolicką p.w. Matki Bożej Różańcowej w Kępicach, Parafią Rzymsko-Katolicką 
p.w. św. Jana Chrzciciela w Dębnicy Kaszubskiej, Parafią Rzymsko-Katolicką p.w. M. B. 
Królowej Polski w Budowie, Parafią Rzymsko-Katolicką p.w. św. Stanisława Bpa i 
Męczennika w Stowięcinie, Parafią Rzymsko-Katolicką p.w. Przemienienia Pańskiego we 
Wrześciu, Parafią Rzymsko-Katolicką p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w 
Swołowie. 
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
  
d) 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XXVIII/163/09 z dnia 06 marca 2009r w 
sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków. 
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
                                                                                                         Przewodniczący 
                                                                                                                 Komisji Rewizyjnej  
 
                                                                                                                     Bogdan R ębas 
 
 

 


